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Besvarelse af spørgsmål 123 alm. del stillet af udvalget den 18. maj 

2020 efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V). 
 
Spørgsmål:  
Kan ministeren bekræfte, og oplyse årsagen til, at sagsbehandlingstiderne 
for ansøgere af LAG-midlerne er steget markant det seneste år? 
 
Svar: 
Det er korrekt, at sagsbehandlingstiden for ansøgninger om LAG-midler er 
steget. De lange sagsbehandlingstider for ansøgninger om LAG-midler 
skyldes flere forhold, herunder at der kommer flere sager ind i forbindelse 
med afslutningen af en programperiode og særligt mange udbetalingssager.  
 
Jeg har, som tidligere oplyst i besvarelse af ULØ spørgsmål 94, 95, 96, 97, 
99 og 100, fokus på, at Erhvervsstyrelsen får nedbragt sagsbehandlingsti-
derne for LAG-sager. 
  
Erhvervsstyrelsen har derfor etableret en task force, der skal nedbringe 
sagspuklen, så sagsbehandlingstiden igen kan komme ned på et acceptabelt 
niveau. Herudover er Erhvervsstyrelsens LAG-sagsbehandling generelt 
blevet tilført ekstra ressourcer.  
 
Der henvises i øvrigt til svar på ULØ spørgsmål 126.  
 
Med venlig hilsen 
 
 
 
Simon Kollerup 
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